
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α

Από το υπ’ αριθ. 10/2011 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας

Αρ. απόφ. 177/2011                                                     
Π ε ρ ί λ η ψ η

Επιβολή  και  καθορισμός  ύψους 
προστίμου  στην  «ΣΠΥΡΟΣ  ΖΕΡΒΟΣ  Ι. 
ΚΤΕΟ  HELLAS  E.E.»,  παραβάτη 
αυθαίρετης διαφήμισης.

         Σήμερα 18 Απριλίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Μ. Δευτέρα και ώρα 15:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων  του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας,  Μητροπόλεως  46,  στο  Δημαρχείο,  ύστερα  από  την  με  ημερομηνία  14-4-2011 γραπτή 
πρόσκληση  του  Προέδρου  που  δόθηκε  σ’  όλους  τους  Συμβούλους,  τους  Προέδρους  Δημοτικών  & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006.
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί  
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  36 μέλη:

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες
1)Δ.  Δάσκαλος,  2)Μ.  Σουμελίδης,  3)Θ.  Θεοδωρίδης,  4)Γ.  Μιχαηλίδης, 
5)Α.  Λαζαρίδης,  6)Ν.  Τσιαμήτρος,  7)Ε.  Αρχοντάκη-Γεωργίου,  8)Π. 
Παυλίδης, 9)Τ. Χατζηαθανασίου, 10)Θ. Αγγελίνας, 11)Λ. Πουλασουχίδης, 
12)Κ.  Βοργιαζίδης,  13)Ν.  Μωυσιάδης,  14)Ν.  Μαυροκεφαλίδης,  15)Χ. 
Γαϊτάνου-Γεωργιάδου,  16)Α.  Καγκελίδης,  17)Μ.  Παπαϊωάννου,  18)Θ. 
Κορωνάς, 19)Κ. Συμεωνίδης, 20)Γ. Κάκαρης, 21)Β. Παπαδόπουλος, 22)Λ. 
Τσαβδαρίδης,  23)Α.  Νεστορόπουλος,  24)Α.  Γκαμπέσης,  25)Κ. 
Κοστογλίδου,  26)Α.  Βεσυρόπουλος,  27)Β.  Γιαννουλάκης,  28)Χ. 
Τσιούντας,  29)Ε.  Γουναράς,  30)Κ.  Παναγιωτίδης,  31)Δ.  Γκέκα,  32)Α. 
Παπαδόπουλος,  33)Σ.  Κουμτσίδης,  34)Ι.  Σοφρόνωφ,  35)Γ.  Ορφανίδης, 
36)Χ. Σαββαϊδου.

Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Χ. Κούτρας, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Κ. Κουτσαντάς, Γ. Σουμπέκας,

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Ι. Λιάτσου, Σ. Κρομμύδας, Η. 
Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Α. Κακαγιάννης, Ι. 
Χειμώνας, Ν. Αγγέλου, Ι. Καπετανίδης, Μ. Τέτος.

Κ. Καπανίδης.

Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Α. Βεσυρόπουλος, Γ. Ορφανίδης.
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 170/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου.
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 172/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης.
4) Κατά τη συζήτηση του 5ου θέματος της ημερήσιας διάταξης προσήλθε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου και αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης.
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 173/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Κοστογλίδου, Ε. Γουναράς.
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ.174/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Καγκελίδης, Μ. Σουμελίδης, Χ. Τσιούντας, Σ.  
Κουμτσίδης, Κ. Παναγιωτίδης, Α. Λαζαρίδης, Χ. Γαϊτάνου, Μ. Παπαϊωάννου, Γ. Μιχαηλίδης, Γ. Κάκαρης, Λ. Πουλασουχίδης.
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 176/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ. Μιχαηλίδης, Μ. Παπαϊωάννου, Χ. Γαϊτάνου, Α. Λαζαρίδης, Β. Γιαννουλάκης.
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 181/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Μ. Σουμελίδης.
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 185/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Κάκαρης.
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 187/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Γκαμπέσης.
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 191/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Τσιούντας, Σ. Κουμτσίδης.
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 194/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Λ. Πουλασουχίδης και αποχώρησε ο κ. Ν. Μωυσιάδης.
13) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 195/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν. Μωυσιάδης και αποχώρησε η κα Χ. Σαββαϊδου.
14) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 196/2011 απόφασης προσήλθε η κα Χ. Σαββαϊδου.
15) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 200/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν. Μωυσιάδης.
16) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 201/2011 απόφασης αποχώρησε η κα Μ. Παπαϊωάννου.
17) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 202/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Μ. Παπαϊωάννου και αποχώρησε ο κ. Α. Νεστορόπουλος.
18) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 204/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Ν. Τσιαμήτρος, Β. Γιαννουλάκης Ι. Σοφρόνωφ.
19) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 205/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν. Μωυσιάδης και προσήλθε ο κ. Α. Νεστορόπουλος.
20) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 216/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Συμεωνίδης.
21) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 225/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Βοργιαζίδης.
22) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 229/2011 απόφασης προσήλθαν  οι κ.κ.Ν. Μωυσιάδης, Κ. Βοργιαζίδης, Κ. Κυριακίδης.
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 10ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε  υπόψη  του  συμβουλίου  το  από  18-3-2011  εισηγητικό  σημείωμα  της 
αντιδημάρχου οικονομικών Ελισάβετ Αρχοντάκη, που έχει ως εξής:

Με τις από 7/14-2-11, 15/15-3-11, εκθέσεις βεβαιώσεις παραβάσεων της ειδικής 
υπηρεσίας ( Δημ. Αστυν.) του δήμου που  μας  κοινοποιήθηκαν, η ΣΠΥΡΟΣ ΖΕΡΒΟΣ Ι.  
ΚΤΕΟ HELLAS E.E. προέβη σε αφισορύπανση παρά τις προειδοποιήσεις της υπηρεσίας 
τοποθετώντας  διαφημιστικά  φέιγ-βολάν  σε  παρμπρίζ   σταθμευμένων  αυτοκινήτων 
διαφημίζοντας την επιχείρηση τους  από τα οποία πολλά βρέθηκαν  σκορπισμένα στο 
οδόστρωμα πολλών οδών  (Μ.Αλεξάνδρου, Κεντρικής,  Βενιζέλου) .
     Σύμφωνα με τις διατάξεις εδαφίου ε) της παρ.1 του άρθρου 2 του Ν.2946/01 «…
απαγορεύεται σε γέφυρες, σήραγγες, το κατάστρωμα δρόμων και πεζοδρομίων, καθώς 
και στύλοι και υποσταθμοί εγκαταστάσεων κοινής ωφέλειας.»
      Με τις  διατάξεις  των παρ.2 και  3  του άρθρ.8  του Ν.2946/01 επιβάλλεται  με 
απόφαση  του  δημοτικού  συμβουλίου,  χρηματικό  πρόστιμο  για  αυθαίρετη  διαφήμιση 
ποσό από 1.467,35 € μέχρι 29.347,03 € 
         Ύστερα από τα  παραπάνω παρακαλείται  το  Δημ.  Συμβούλιο  να αποφασίσει 
σχετικά.

Και κάλεσε  το συμβούλιο ν' αποφασίσει σχετικά.  
Μιχαηλίδης: Προτείνω να αναβληθεί το θέμα λόγω των εορτών του Πάσχα.
Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Μιχαηλίδη;
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισε ο σύμβουλος Γ. Μιχαηλίδης.
Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα για τη συνέχιση της συζήτησης;
Σύμβουλοι: Ναι.
Αρχοντάκη:  Η  ΣΠΥΡΟΣ  ΖΕΡΒΟΣ  Ι.ΚΤΕΟ  ΗΕΛΛΑΣ  Ε.Ε.  προέβη  σε 

αφισοκόλληση ενώ τον είχε προειδοποιήσει η υπηρεσία ότι έπρεπε να μη ρίχνει τα 
φεϊγ-βολάν. Και το αναφέρω βέβαια εδώ. Παρόλα αυτά βρήκε η δημοτική αστυνομία 
φεϊγ-βολάν  σε  γέφυρες,  σήραγγες,  σε  όλη  την  πόλη.  Προτείνω  επειδή  είναι  για 
δεύτερη φορά έχει πέσει σε τέτοια παράβαση να του καταλογιστεί το 1.467,35€.

Καλιάνης(δικηγόρος  εκπρόσωπος  της  εταιρίας):  Να  εκθέσω  λίγο  κάποιους 
λόγους αν μου επιτρέπετε στην αρχή για το ότι η συγκεκριμένη επιχείρηση την οποία 
εκπροσωπώ  δεν  είναι  μια  αμιγώς  κερδοσκοπική  επιχείρηση.  Πρόκειται  για  ένα 
ιδιωτικό ΚΤΕΟ το οποίο παρέχει υπηρεσίες του κράτους με την παροχή ασφάλειας 
στις συγκοινωνίες.  Πιο συγκεκριμένα είναι αρμόδια για να ελέγχει  τα οχήματα τα 
οποία κυκλοφορούν στους δρόμους, είναι μια δραστηριότητα του κράτους η οποία 
πλέον έχει χορηγηθεί και σε ιδιώτες. Εντός των πλαισίων αυτής της δραστηριότητας 
που είναι και η μόνη, δε μιλάμε για κάποιο ιδιώτη έμπορο ο οποίος απευθύνεται με 
διαφήμιση ούτως ώστε να απολαύουν τις υπηρεσίες των προϊόντων του αποκλειστικά 
μόνο  των  δικών  του,  οποιοσδήποτε  δημότης  της   πόλης.  Πρόκειται  για  μια 
δραστηριότητα η οποία σκοπό έχει το κοινό όφελος. Το κοινό όφελος με το σκοπό 
ούτως ώστε να ελέγχει όσο το δυνατό περισσότερα αυτοκίνητα, πρώτον. Δεύτερον, 
μέσα  σε  όλες  αυτές  τις  δραστηριότητες  τις  οποίες  αναπτύσσει  αυτή  τη  στιγμή 
υπήρχαν καινούργιες τροποποιήσεις οι οποίες πρόκειται να ισχύσουν από ότι θυμάμαι 
καλά  από το  Μάιο.  Όπως  για  παράδειγμα  είναι  ο  έλεγχος  ΚΤΕΟ σε μηχανάκια, 
μοτοποδήλατα πάνω από 50 κυβικά  πλέον ο έλεγχος  και  από ιδιωτικά ΚΤΕΟ σε 
βαρέα  οχήματα,  γεγονότα  για  τα  οποία  όλοι  οι  δημότες  θα  έπρεπε  να  τα 
πληροφορηθούν. Εντός των πλαισίων της δραστηριότητας της επιχείρησής μας είναι 
και η ενημέρωση του κοινού, των δημοτών ότι παρέχουμε και αυτές τις υπηρεσίες και 
ότι  αυτές  οι  υπηρεσίες  πλέον  θα  πρέπει  για  έναν  ακόμη  λόγο  να  φροντίσουν  οι 
δημότες  να  ελέγχουν  τα  οχήματά  τους  γιατί  νομίζω  πάλι  με  την  καινούργια 
τροποποίηση τα  πρόστιμα  θα  αυξηθούν  κατά 200%.  Είναι  ένα  έργο το  οποίο  θα 
έπρεπε να εκτελέσει το κράτος, το επιτελεί; Δυστυχώς όχι. Να πληροφορήσουμε το 
κοινό για τις νέες τροποποιήσεις οι οποίες έρχονται. Εντός των πλαισίων αυτών δεν 
πρόκειται  περί  τόσο  διαφήμισης  όσο  κυρίως  για  ενημέρωση.  Αυτά  αρχικά  και 
εισαγωγικά.  Εν  συνεχεία  να  πούμε  το  εξής:  σύμφωνα  με  την  εισήγηση  της  κας 
Αντιδημάρχου, παραπεμπόμεθα για να επιβληθεί σε εμάς πρόστιμο ή όχι για το λόγο 
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ότι προβήκαμε σε αυθαίρετη διαφήμιση. Δεν προβήκαμε σε αυθαίρετη διαφήμιση επί 
γεφυρών  παντός  στοιχείου  δεν  ξέρω  της  πόλης.  Παραπεμπόμαστε  βάση  μιας 
συγκεκριμένης διάταξης, της διάταξης του νόμου του 2946/2001 το άρθρο2. Να με 
συχγωρήσετε λίγο που θα μπω σε νομικά ζητήματα αλλά έρχομαι σ’ αυτό που είπε η 
κα  Δήμαρχος,  ότι  επιβολή  ή  μη  του  προστίμου  ίσως  να  είναι  παράβαση  του 
καθήκοντος καλό θα ήταν να το γνωρίζουν όλοι. Γιατί αυτό το αναφέρω απλώς και 
μόνο γιατί ειπώθηκε από την κα Δήμαρχο και για κανένα άλλο λόγο. Σύμφωνα με τη 
διάταξη για την οποία παραπεμπόμαστε για να επιβληθεί σε εμάς πρόστιμο, δηλαδή ο 
νόμος 2946/2001 το άρθρο 2 αν θυμάμαι καλά, παράγραφος 1, λέει ότι απαγορεύεται 
η  υπαίθρια  διαφήμιση σε γέφυρες,  σήραγγες,  κατάστρωμα οδών και  πεζοδρομίων 
καθώς  και  στύλους  και  υποσταθμούς  εγκαταστάσεων  κοινής  ωφελείας.  Εν 
προκειμένου και το πρωί που ήμουν στο γραφείο σας, η βεβαίωση που έγινε από τη 
δημοτική αστυνομία,  ομιλεί περί φέιγ-βολάν, όχι αφισών οι οποίες επικολλήθηκαν 
οπουδήποτε, περί φέιγ-βολάν τα οποία βρέθηκαν επί του οδοστρώματος και επί του 
πεζοδρομίου. Και στα μπαρμπριζ των αυτοκινήτων. Ο νόμος αυτός έχει ταχθεί για να 
προστατεύει  έννομα  αγαθά  τα  οποία  προστατεύονται  είναι  η  ασφάλεια  των 
συγκοινωνιών, των οδών και των χρηστών των οδών και των πεζοδρομίων. Με την 
άποψη αυτή συμφωνεί και το νομικό συμβούλιο του κράτους το οποίο λέει το εξής: 
ότι  η  διάταξη  του  άρθρου  2  παρ.1,  του  2946/2001,  αυτόν  για  τον  οποίο  είναι  η 
επιβολή  του  προστίμου,  απαγορεύουν  την  προβολή  υπαίθριας  διαφήμισης  στο 
κατάστρωμα οδών και πεζοδρομίων, δηλαδή σε θέσεις που μπορεί να αποσπάσουν 
την προσοχή των χρηστών των οδών και των πεζοδρομίων σύμφωνα και με διάταξη 
του κ.ο.κ. η οποία ποινικοποιεί τη συγκεκριμένη παράβαση, όχι μόνο ως διοικητικό 
πρόστιμο αλλά και ως ποινικό αδίκημα. Στον ίδιο νόμο προβλέπεται πού μπορεί να 
γίνει  υπαίθρια  διαφήμιση  και  προβλέπεται  και  πού  δεν  μπορεί.  Μπορεί  σε 
προκαθορισμένους  από  τους  Ο.Τ.Α.  α΄  βαθμού  τόπους  ή  αν  είναι  αρμόδια  η 
Περιφέρεια, η Περιφέρεια. Εν προκειμένω, τα φέιγ-βολάν τα οποία βρέθηκαν επί του 
οδοστρώματος,  που  σαν  υλική  πράξη  δεν  ξέρουμε  ποιος  την  έκανε,  γιατί  δε 
βεβαιώνεται στην παράβαση ότι ήταν, είτε η ίδια η επιχείρηση, είτε οι διαφημιστές 
που χρησιμοποιεί η ίδια η επιχείρηση τα οποία πέταξαν τα φέιγ-βολάν στο δρόμο, ότι 
τα φέιγ-βολάν που βρέθηκαν δεν μπορούν να αποσπάσουν την προσοχή των χρηστών 
των οδών και των πεζοδρομίων. Ως εκ τούτου δεν υφίσταται κανένας βλάβη από τα 
φέιγ-βολάν  τα  οποία  βρέθηκαν  στο  δρόμο.  Ο  συγκεκριμένος  νόμος  αφορά  τις 
υπαίθριες  διαφημίσεις  οι  οποίες  είναι  εντός  πλαισίων  τις  λεγόμενες   «ΠΙΖΑ»για 
παράδειγμα,  ηλεκτρονικές,  ηλεκτρικές  φωτεινές  επιγραφές.  Τέτοια  παράβαση  δεν 
έχει βεβαιωθεί στην επιχείρησή μας. Αντίθετα, αυτό εδώ το δημοτικό συμβούλιο με 
προηγούμενη απόφασή της συμμορφούμενο σε απόφαση της περιφέρειας, έδωσε τη 
δυνατότητα και στην επιχείρησή μας και σε ομοειδή επιχείρηση, την άλλη επιχείρηση 
ΚΤΕΟ, είναι μοναδικές δύο επιχειρήσεις, οι οποίες έχουν τη δυνατότητα να έχουν 
ρυθμιστικές  της  κυκλοφορίας  πινακίδες  που οδηγούν στις  εγκαταστάσεις,  πράγμα 
που σημαίνει ότι αναγνωρίσθηκε από αυτό εδώ το Δημοτικό Συμβούλιο και από την 
Περιφέρεια ότι δεν είναι απλή … Φρονώ ότι η επιβολή προστίμου στην επιχείρησή 
μας για το λόγο ότι βρέθηκαν φέιγ  βολάν πεταμένα στο δρόμο, ότι  εκφεύγει  των 
διατάξεων του συγκεκριμένου νόμου. Σημειώνω δε ότι δεν υπάρχει παραπομπή για 
ρύπανση των οδών της πόλεως, υπάρχει παραπομπή μόνο για αυθαίρετη διαφήμιση η 
οποία συνίσταται σε φειγ βολάν πεταμένα στην άσφαλτο. Το ποιος τα πέταξε στην 
άσφαλτο δεν το ξέρουμε, ούτε και βεβαιώνετε από την εισήγηση. Ζητούμε να μην 
επιβληθεί πρόστιμο στην επιχείρηση για τους λόγους που παραπάνω εξέθεσα. 

Πρόεδρος:   Ερωτήσεις.
Μιχαηλίδης: Γνωρίζετε κε εκπρόσωπε της εταιρείας προφανώς καλύτερα από 

τον καθένα εδώ μέσα τον νόμο περί  διαφήμισης. Γνωρίζετε επίσης ότι υπάρχει το 
ειδικό  τέλος  διαφήμισης  το  οποίο  προσδιορίζετε  ακόμη  και  στα  φέιγ  βολάν.  Η 
εταιρεία σας φρόντισε να πάρει άδεια για τη διανομή φέϊγ βολάν; 

Πρόεδρος: Επειδή έχω στα χέρια μου από τον κ. Ζερβό, που μου έστειλε με 
φαξ, νομίζω ότι θα φωτίσουμε στο σώμα αν το διαβάσουμε. Έχει άδεια από το τμήμα 
εσόδων. Την υπογράφει ο κ. Δαούλας και λέει: «Χορηγούμε στον κ. Σπύρο Ζερβό 
του  Ιωάννη  κάτοικο  Βέροιας,  να  συστήσει  άδεια  διαφήμισης,  φέϊγ  βολάν, 
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αποκλειστικά  κατ’  οίκον  και  καταστήματα,  από  16-2-2011  έως  16-4-2011».  Να 
επισημάνω ότι η πρώτη παράβαση έγινε πριν από την άδεια, δύο μέρες νωρίτερα. 
Βεβαίως στο επόμενο διάστημα υπήρχε η άδεια στα χέρια του, αλλά εδώ η παράβαση 
που βεβαιώθηκε από τον δημοτικό αστυνομικό λέει το εξής»τοποθέτηση φέϊγ βολάν 
διαφημιστικά  στα  μπαρμπριζ  των  σταθμευμένων  αυτοκινήτων,  καθώς  επίσης 
βρέθηκαν πολλά σκορπισμένα στο οδόστρωμα πολλών οδών της πόλης. Θέλω να πω 
ότι η άδεια αφορά άλλη δραστηριότητα και η παράβαση λέει άλλα πράγματα. Αυτά 
σας τα λέω για να φωτίσω το σώμα, αφού έχω τα στοιχεία στα χέρια μου.

Χατζηαθανασίου: Η μία ερώτησή μου απαντήθηκε, η δεύτερη ερώτηση που 
θέλω να κάνω είναι εάν ο συμπολίτης μας δει διαφημίσεις ενός γιατρού έξω μπορεί 
να ισχυριστεί κανείς ότι δεν είναι δικά του; Ρωτάω μήπως θέλουμε να ρίξουμε στάχτη 
στα μάτια, με αυτή τη λογική. Πιστεύατε ότι μας πείσατε ότι αυτά τα φέϊγ βολάν δεν 
είναι δικά σας; Δεν τα πετάξατε εσείς;

Πρόεδρος:  Δεν  ξέρω  αν χρειάζεται  απάντηση.  Το  σώμα  καταλαβαίνει  και 
εκτιμά. Τοποθετήσεις υπάρχουν; 

Καλιάνης:  1)Δεν  είπα  ποτέ  ότι  δεν  είναι  δικά  μας.  2)Σύμφωνα  με  την 
βεβαίωση  την  οποία  διάβασε  ο  κ.  πρόεδρος,  εγώ  σας  λέω  ότι  θα  μπορούσα  να 
ισχυριστώ ότι όλα αυτά τα φέϊγ βολάν ήτανε στις κατοικίες και στα καταστήματα και 
ότι οποιοσδήποτε δημότης θα μπορούσε φεύγοντας να τα πετάξει. 

Πρόεδρος: Μπορείτε να κάνετε εικασίες, αλλά πρέπει να πείσετε το σώμα. 
Αναφερθήκατε πάρα πολύ κε Καλιάνη ότι είναι μία εταιρεία κοινής ωφέλειας. Δεν 
μπορεί να γίνει αποδεκτό αυτό. Η κοινή ωφέλεια ανήκει νομίζω στο κράτος.

Συμφωνεί  το  σώμα  με  την  πρόταση  της  αντιδημάρχου  για  επιβολή  του 
ελάχιστου προστίμου;

Σύμβουλοι: Ναι.
Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι ψήφισαν οι σύμβουλοι Ν. Τσιαμήτρος, Ν. 

Μωυσιάδης,  Ε.  Γουναράς,  Α.  Παπαδόπουλος,  Ι.  Σοφρόνωφ,  Γ.  Ορφανίδης,  Χ. 
Σαββαϊδου.

Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη:
1.- Την εισήγηση και πρόταση της αντιδημάρχου Ε. Αρχοντάκη.
2.- Τις αριθ. 7/14-2-11 & 15/15-3-11 εκθέσεις βεβαίωσης παραβάσεων της ειδικής 
υπηρεσίας του Δήμου.
3.-  Ότι  η  παραπάνω  προέβη  σε  αυθαίρετη  διαφήμιση  της  επιχείρησής  της, 
τοποθετώντας  διαφημιστικά  φέιγ-βολάν  σε  παρμπρίζ  σταθμευμένων  αυτοκινήτων, 
πολλά από βρέθηκαν σκορπισμένα στο οδόστρωμα κεντρικών οδών της πόλης.
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας.
5.- Τις διατάξεις των παραγράφων 2 & 3  του άρθρου 8 του Ν. 2946/01.

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία

Α)  Εγκρίνει  την  επιβολή  προστίμου  στην  εταιρεία  «ΣΠΥΡΟΣ ΖΕΡΒΟΣ Ι. 
ΚΤΕΟ  HELLAS E.E.», λόγω παράβασης των διατάξεων υπαίθριας διαφήμισης και 
ειδικότερα  επειδή  προέβη  σε  αυθαίρετη  διαφήμιση  της  επιχείρησής  της, 
τοποθετώντας  διαφημιστικά  φέιγ-βολάν  σε  παρμπρίζ  σταθμευμένων  αυτοκινήτων, 
πολλά από βρέθηκαν σκορπισμένα στο οδόστρωμα κεντρικών οδών της πόλης.

Β) Καθορίζει το ύψος του παραπάνω προστίμου στο ποσό των € 1.467,35, το 
οποίο και θα αποδοθεί στο Δήμο Βέροιας.
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  177 / 2011
.............................................................................................……….................................

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής:

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης Δημητρούλα Γκέκα
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ

Δ. Δάσκαλος Η. Τσιαμήτρος
Μ. Σουμελίδης Δ. Κουλουριώτης
Θ. Θεοδωρίδης
Γ. Μιχαηλίδης ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ
Α. Λαζαρίδης Χ. Δουλγερίδου
Ν. Τσιαμήτρος Ι. Λιάτσου
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου Σ. Κρομμύδας
Π. Παυλίδης Η. Σοφιανίδης
Τ. Χατζηαθανασίου Σ. Μισοκέφαλος
Θ. Αγγελίνας Ι. Παπαδόπουλος
Λ. Πουλασουχίδης Α. Πέτρου
Κ. Βοργιαζίδης Α. Κακαγιάννης
Ν. Μωυσιάδης Ι. Χειμώνας
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου Ν. Αγγέλου
Π. Τσαπαρόπουλος Ι. Καπετανίδης
Α. Καγκελίδης Μ. Τέτος
Μ. Παπαϊωάννου
Θ. Κορωνάς
Κ. Συμεωνίδης
Γ. Κάκαρης
Β. Παπαδόπουλος
Λ. Τσαβδαρίδης
Α. Νεστορόπουλος
Α. Γκαμπέσης
Κ. Κοστογλίδου
Α. Βεσυρόπουλος
Β. Γιαννουλάκης
Χ. Τσιούντας
Ε. Γουναράς
Κ. Παναγιωτίδης
Α. Παπαδόπουλος

Ακριβές απόσπασμα
Βέροια  6-6-2011

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου

ΚΩΝ/ΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ

Σ. Κουμτσίδης
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη
Γ. Ορφανίδης
Χ. Σαββαϊδου
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